
Notulen Algemene Ledenvergadering, 24 oktober 2006, Studienberatung, Templergraben 83 Aachen

Aanwezig:  Irene de Wispelaere, Luana Habets, Lisanne Krewinkel, Tim Lauterbach, Dominik Geisler, Chris 
Beckers, Bram Faaij, Ben A'Campo, Patrick Loijens, Luc Hamers, Mechelke Hamers, Bart van den Esschert, 
Benjamin Wilkosz, Henri Hazen, Bart Höppener, Rob Krewinkel, Arjan Gelissen

Afgemeld: André Xhonneux, Ruud Rademakers

1. Opening

20:10 De vicevoorzitter Benjamin opent de vergadering. Hij heet iedereen welkom en vraagt iedereen zijn/haar  
GSM uit te zetten. Ook wijst hij er op dat er een rookverbod heerst.

2. Vaststellen definitieve agenda

De agenda wordt zonder wijzigingen aangenomen.
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3. Notulen van de Algemene Ledenvergadering d.d. 20 april 2006

Patrick Loijens zegt dat de “gele” en “groene” punten uit de notulen ook daadwerkelijk in de notulen opgenomen 
moeten worden. Rob antwoordt dat hij het te wijzigen HR als bijlage bij de notulen zal doen, waardoor duidelijk is 
waarnaar verwezen wordt. Verder was Patrick wel degelijk voor de ALV afgemeld. Bij de ingekomen stukken 
moeten de emails van Rob Oligschlaeger en Patrick Loijens vermeld worden. 
Bij de wijzigingen in het HR moet ook een stemverhouding aangepast worden: er zijn 11 stemgerechtigde leden 
aanwezig, maar er zijn schijnbaar maar 10 stemmen uitgebracht. Onder punt 10 van de wijzigingen moet 
duidelijker beschreven worden wat afgewezen is. Verder is er een typfout in de duur van de pauze (21:1020:15).
Roy wijst er verder op dat het stukje van de Voorlichtingscommissie duidelijk pas zeer laat bij de secretaris 
ingeleverd is, want er staan dingen in vermeld die op het moment van de vorige ALV nog niet bekend waren. 
Benjamin bestrijdt dit en zal dit nog eens nakijken. Hij zal de secretaris laten weten of dit verslag in orde is of niet.
Met deze wijzigingen zijn de notulen van de vorige ALV goedgekeurd.
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4. Ingekomen stukken

Er is een machtiging van André Xhonnuex voor Benjamin Wilkosz binnengekomen. Verder hebben de Ersti's Lotte 
Cuperus, Daniel Dijkstra en Kai Betlem alle drie Arjan Gelissen gemachtigd. Rob wijst erop dat Ersti's geen 
stemrecht hebben, dat er per persoon maar één machtiging toegestaan is en dat deze machtigingen dus helaas 
ongeldig zijn.
Verder heeft de OHB ons een uitnodiging voor haar Lustrumfeest gestuurd, waarover meer onder het punt 
“bestuursmededelingen”. 
Mechelke Hamers en Rob Krewinkel hebben zich voor de vereniging afgemeld, omdat ze hun studie beëindigd 
hebben.

5. Bestuursmededelingen

In de allereerste plaats worden er dringend nieuwe bestuursleden gezocht, aangezien Rob en André het bestuur 
zullen verlaten en Benjamin en Henri ook niet meer zo heel erg lang in Aken zullen zijn. Verder hebben we een 
uitnodiging voor het lustrum van de OHB gekregen. Er zijn tot nu toe al twee mails verstuurd om de leden aan te 
sporen om deel te nemen, maar er is relatief weinig respons gekomen. Benjamin wijst erop dat het een gezellige 
activiteit is, waar je connecties met oudheren (d.w.z. het bedrijfsleven) op kunt doen én die zwaar gesponsord 
wordt door de OHB, de stichting en de vereniging zelf.
Henri wil de leden vragen de contributie binnen 4 weken over te maken, dit geldt ook voor de Ersti's. Patrick zegt, 
dat het bestuur de volgende keer moet vermelden hoeveel te betalen is, ook vraagt hij het BICnummer van de 
ABNAMRO te vermelden. Henri belooft het nummer de volgende keer in de mails te zetten. 

6a. Financieel overzicht

Henri doet het verslag. Hij zegt dat er in het Sommersemester relatief veel uitgaven waren, maar dat de vereniging 
er desondanks toch nog financieel goed voor staat. Het bedrag op de lopende rekening klopt nog ongeveer met 
dat wat er na het ESK op stond. Luc wil weten hoe de uitgaves onder de post “actueel” tot stand zijn gekomen, 
aangezien er geen actueel uit gekomen is. Henri antwoordt, dat Nancy alle kosten, die de actueel gemaakt heeft, 
gedeclareerd heeft voor ze met de actueel opgehouden is. Luc wil ook weten waarom de post internet meer 
inkomsten dan uitgaven heeft. Henri verklaart, dat de Stichting erg laat is met betalen en dat de inkomsten (€57,) 
hier dus eigenlijk van het WS 05/06 zijn, die van het afgelopen Semester (€45,) staan nog open. De kosten voor 
de pagina verschillen van semester tot semester. Luc vraagt ook waarom er nog zoveel geld over is. Henri zegt dat 
dat wel meevalt: de kas is vóór het ESK gesloten. Momenteel hebben we nog €13, op de lopende rekening en 
€21, in kas, waarbij gezegd moet worden, dat we nog borg van de grillplatz en de vergoeding van het AAA terug 
krijgen. 
Mechelke vraagt of met de post “Introductie” dus het ESK bedoeld wordt. Dit is het geval. Ze stelt vast, dat het 
probleem dus is, dat het ESK over twee semesters geboekt wordt. Henri zegt, dat hij er ook al over nagedacht 
heeft om het boekjaar van maart tot april te laten lopen. Dit zou zulke problemen vermijden. Mechelke merkt op, 
dat dit dan wel kan betekenen, dat het boekjaar over twee besturen loopt. Luc vindt dat het een to groot risico zou 
zijn, waarop Henri zegt men de kas tussentijds zou kunnen laten controleren, maar de kas gewoon door te laten 
lopen. Roy zegt, dat het grote probleem is, dat de kas op 30 september gesloten werd, maar pas op 17 oktober 
gecontroleerd. Er waren zoveel mutaties, dat de controle erg moeilijk was. We zouden ook gewoon een jaarbalans 
uit kunnen geven, samen met de kascontrole. Luc zegt, dat wat er ook besloten wordt, dit door de ALV moet 
gebeuren, want dit is geen taak van het bestuur. Roy zegt, dat het bestuur statutair de kas maar één keer per jaar 
hoeft te laten controleren. Er wordt besloten, dat het bestuur, zo zij dit wenselijk acht, op de volgende ALV met een 
voorstel zal komen. 

6b. Verslag kascontrolecommissie

Roy deelt mede dat de kas gecontroleerd en in orde bevonden is.
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6c. Ontslag kascontrolecommissie

Benjamin bedankt de penningmeester en de commissie. De kascontrolecommissie wordt door de ALV unaniem uit 
haar functie ontslagen.

7. Bestuursverkiezingen

Rob is klaar met zijn studie, zowel Henri als Benjamin zullen weg zijn voor een stage buiten Aken en André heeft 
ook geen tijd meer. Bart blijft wel in het bestuur. Het bestuur zoekt dus dringend leden. Bart stelt zich beschikbaar 
voor de post secretaris, Henri stelt zich verkiesbaar voor de post voorzitter en Benjamin voor de post 
penningmeester. 
Er moet eerst over een 3, 5, of 7mans bestuur gestemd worden. Er wordt unaniem voor een 5mans bestuur 
gekozen. Mechelke en Arjan vormen de kiescommissie.

Praeses:
Henri geeft als reden voor zijn kandidaatstelling aan, dat hij al lang bij de vereniging en in het bestuur zit. Hij ziet 
deze post als een uitdaging. 

Voor: 14 Tegen: 1

Hiermee is Henri de nieuwe voorzitter.

Abactis:
Bart Höppener geeft als motivatie, dat hij de functie al eens vervuld heeft en hij denkt een waardevolle bijdrage 
aan het bestuur te kunnen leveren.

Voor: 11 Tegen: 1 Onthouding: 3

Hiermee is Bart Höppener de nieuwe secretaris.

Quaestor:
Benjamin stelt zich verkiesbaar.Benjamin's motivatie is dat hij deze functie al eens heeft vervuld.

Voor: 14 Tegen: 1

Hiermee is Benjamin de nieuwe penningmeester.

Eerste Assessor:
Ben stelt zich beschikbaar en geeft als motivatie, dat hij de ambitie heeft om dit te doen en graag ervaring op doet.

Voor: 6 Tegen: 5 Onthouding: 2 Ongeldig: 2

Hiermee is Ben de nieuwe eerste assessor.

Tweede Assessor:
Chris stelt zich beschikbaar en geeft als motivatie, dat hij de ambitie heeft om dit te doen en graag ervaring op 
doet.

Voor: 11 Tegen: 2 Onthouding: 2

Hiermee is Chris de nieuwe tweede assessor.

Roy zal de bestuursverkiezing op het internet zetten en wil graag een foto voor het internet maken. 
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8. Commissieverslagen

ACCIE:
Dominik zegt dat er wel veel dingen voorgesteld zijn, maar er was erg weinig animo. Er werd wel volleyball 
gespeeld. Mensen klagen wel over weinig activiteiten, maar ze beantwoorden geen email, of ze vullen wel hun 
naam in, maar komen dan toch niet. Mechelke wil weten of er wel activiteiten voor het komende semester gepland 
zijn. Dominik antwoordt, dat er wel activiteiten gepland zijn, maar er nog geen data vastgelegd zijn. Luc vraagt 
naar de geplande exkursie naar de suikerfabriek. Dominik verwijst naar Ben, die er meer over kan vertellen.

ESK:
Henri zegt, dat de ESKcommissie in “Introductiecommissie” omgenoemd zal worden. Er waren dit jaar maar erg 
weinig aanmeldingen van Erstsemester, waardoor de donderdag middag uit het programma geschrapt is. Vrijdag 
is wel doorgegaan en goed verlopen, hoewel het diner minder goed bezocht was. De kroegentocht was wel weer 
beter bezocht. De commissie wil wel proberen of ze kunnen achterhalen of er dit jaar minder Nederlanders naar 
Aken zijn gekomen.
Bart van den Esschert wil weten wat de Ersti's studeren. Ze studeren Maschinenbau, Chemie en 
Bauingenieurwesen. Roy zegt dat hij de statistieken kent, en hoewel wij maar twee echte nieuwe Esrti's hebben, 
zijn er 21 Nederlanders naar Aken gekomen. Dhr. Loggen zal deze een brief sturen, waarin hij namens de 
Studienberatung Alcuinus onder de aandacht van de Nederlanders zal brengen. 
Arjan kent wel 4 Nederlanders, maar die hebben gewoon geen interesse in Alcuinus. 
Patrick is van mening dat dit het slechtst georganiseerde ESK was dat hij meegemaakt heeft, zowel wat de 
organisatie van het ontbijt betreft, als ook het diner in Palladion en het betalen van de drankjes. Het 
verenigingsrondje moet de saamhorigheid in de vereniging versterken, de penningmeester moet niet gewoon de 
drankjes betalen zonder een toespraakje te houden. 
Bram en Lisanne zeggen, dat zij wel degelijk op tijd voor het ontbijt waren. Henri zegt dat hij een rondje wilde 
geven voordat iedereen naar huis ging. De discussie zal in de commissie voortgezet worden en de commissie zal 
Patrick voor de volgende vergadering uitnodigen.

INTERNET:
Tim zegt, dat de commissie weinig gedaan heeft afgezien van het opzetten van een forum. Elke commissie en 
dispuut zal zijn eigen categorie voor berichtjes etc. krijgen.

VOORLICHTING:
Benjamin vertelt, dat de voorlichtingen weer beginnen. De commissie is natuurlijk op alle uitnodigingen in gegaan. 
Op de 25ste oktober komen de dekanen uit ZuidLimburg naar Aken. Roy zal hier ook een voordracht houden. 
Benjamin is verder van plan de aanmeldlijsten voor de scholieren zo te veranderen dat ze alleen nog maar hun 
naam en emailadres in hoeven te vullen. 
Luc vraagt of de vereniging nog nieuwe voorlichtingsboekjes gaat maken. Benjamin antwoordt, dat we nog erg 
veel boekjes hebben, maar dat deze nauwlijks nog te gebruiken zijn, omdat er zo veel veranderd is. Er wordt wel 
een flyer gemaakt waar de belangrijkste punten in staan. Mechelke vraagt of de commissie wel nog boekjes 
meeneemt naar de voorlichtingen. Dit is natuurlijk het geval. Roy zegt dat hij op de Studienberatung werkt en de 
flyers eventueel wel via de Studienberatung gedrukt kunnen worden.

VOLLEYBALWERKGROEP:
De werkgroep is met winterreces.
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9a. Samenstellen van de commissies

ACCIE:
Dominik Geisler zegt dat de commissie op zich genoeg leden heeft, maar dat nieuwe leden altijd welkom zijn. 
Arjan Gelissen meldt zich.

Commissieleden: Ben A'Campo, Galid Zimmerman, Tim Lauterbach, Benjamin Wilkosz, Dominik Geisler, Arjan 
Gelissen

ACTUEEL:
De Actueel is heropgericht en de eerste uitgave van de nieuwsbrief is tijdens het ESK uitgekomen. Chris voert het 
woord en vraagt eenieder stukjes in te leveren. Chris zegt dat de nieuwsbrief minimaal drie keer per jaar zal 
verschijnen, namelijk in januari, april en oktober. De Actueel zal ook op het internet verschijnen. 

Commissieleden: Bart Höppener, Lisanne Krewinkel, Chris Beckers

INTERNET:
Nathalie van Aken heeft de commissie verlaten. Er zijn nieuwe leden nodig en Bram Faaij meldt zich. 

Commissieleden: Tim Lauterbach, Roy Dolmans, Bart Höppener, Galid Zimmerman, Bram Faaij

INTRODUCTIE:
Nancy Visser is geen lid meer van de commissie.

Commissieleden: Benjamin Wilkosz, Ben A’Campo, Tom Gerards, Lisanne Krewinkel, Dominik Geisler, Ruud 
Rademakers, Henri Hazen

VOORLICHTING:
André Xhonneux is geen lid meer. Arjan Gelissen meldt zich als nieuw lid.

Commissieleden: Bram Faaij, Chris Becker, Benjamin Wilkosz, Lisanne Krewinkel, Arjan Gelissen

9b. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie

Irene blijft lid van de kascontrolecommissie en Bram meldt zich als nieuw lid. Deze samenstelling van de 
kascontrolecommissie wordt door de ALV met 14 stemmen voor en 1 stem tegen goedgekeurd.

10. Rondvraag

Roy vraagt of alle commissiecöordinatoren tijdens alle BV's aanwezig waren. Henri zegt dat dit niet het geval was, 
maar dat dit ook niet verplicht is. Roy wijst erop dat dit volgens de notulen van de laatste ALV wel het geval zou 
moeten zijn. Luc is echter van mening, dat dit zo niet besloten is. De notulen moeten dus op dit punt duidelijker 
geformuleerd worden. Verder merkt Roy op, dat de lijst met belangrijke besluiten, de ALV notulen de statuten en 
het HR nog niet algemeen toegankelijk zijn voor de leden. Als het bestuur dit wil, moet ze de Internetcommissie 
daartoe opdracht geven. Deze opdracht wordt bij deze gegeven. Roy wil ook weten of het HR op het internet al 
vernieuwd is. Volgens Patrick is dit niet het geval. Henri zegt dat hij alle documenten aan de Internetcommissie 
gestuurd heeft en volgens hem het nieuwe HR wel degelijk op het internet staat, dit moet gecontroleerd worden 
(R.K.: na controle na de ALV bleek het nieuwe HR inderdaad op internet te staan). Roy stelt voor om alle leden de 
statuten en het HR nog eens per email toe te sturen. Roy zegt verder dat de notulen van de laatste ALV niet 
bijzonder goed waren. Het heeft hem 30 minuten gekost om ze door te lezen. Dat had het bestuur óók kunnen 
doen. Als laatste wil Roy de voorlichtingscommissie complimenteren, want 21 Ersti's aan de RWTH is erg veel. 
Bart van den Esschert zegt dat er blijkbaar problemen zijn met het leegmaken van de postbus, want er zijn bijv. 
uitnodigingen voor de Weltreiterspiele gekomen, die gewoon te laat uit de bus gehaald zijn. Hij stelt voor de 
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sleutels te herverdelen. Hij stelt verder het nieuwe dispuut “die 70er” voor, dat openstaat voor eenieder die in de 
jaren 70 geboren is. De leden zijn momenteel Patrick, Roy, Bart van den Esschert, Rob en als erelid Luc. 
Chris wil een ieder nog eens oproepen om stukjes voor de nieuwsbrief te schrijven. 
Mechelke wil het oude bestuur succes wensen en het oude bestuur, vooral Rob, bedanken. Ze is verder erg blij 
met de nieuwsbrief.
Luc wil weten of er al nieuws is over Debye. Henri antwoordt dat dit niet het geval is, er loopt wel nog en 
onderzoek, maar daarover is nog niks bekend. Benjamin zegt dat hij nog altijd een poster van Debye in zijn kelder 
heeft staan. Roy wil deze wel graag in bruikleen hebben. Er zal een overeenkomst geformuleerd worden en 
daarna zal Roy de poster in bruikleen krijgen. Verder wijst Luc erop dat er nieuwe vertegenwoordigers naar de 
SSCTH gestuurd moeten worden, momenteel zijn dat Bart en Luana. De vraag is of iemand anders wil gaan. 
Arjan vraagt wat de SSCTH is. Bart van den Esschert vertelt dat de SSCTH opgericht is met als doel het studeren 
in Aken te bevorderen. Er worden altijd 2 leden van de activitas naar de stichting afgevaardigd. Jos van den Bosch 
heeft dit allemaal eens uitgebreid in een ALV verteld. De afvaardiging moet twee vergaderingen plus een diner 
bijwonen. Rob wijst erop dat de SSCTH graag een bestuurslid in de afvaardiging wil hebben. Hierop wordt 
besloten dat Luana afgevaardigde blijft en dat het bestuur op de volgende BV een tweede afgevaardigde zal 
benoemen. Luc wil als laatste weten waar het archief staat. Dit staat bij de ouders van Henri op zolder. 
Patrick wil weten waarom de postbus niet op het internet vermeld wordt. Dit zal alsnog gebeuren. Verder heeft hij 
kritiek op de taxibonnetjes van het ESK in 2005. Als het bestuur iets besluit moet dit de leden medegedeeld 
worden en men kan niet na een half jaar zeggen dat declaraties te laat zijn ingediend. 
Dominik wil alle leden hartelijk bedanken voor de actieve participatie aan de activiteiten.
Tim roept eenieder op het forum te bezoeken.
Lisanne wil iedereen vragen wat voor de actueel te schrijven.
Luana wil het oude bestuur bedanken, maar heeft als punt van kritiek, dat niemand op de vorige activiteit van de 
OHB het bezoek aan het RodaStadion was. Dit gaat gewoon niet! Henri haakt hierop in en zegt dat we dus 
massaal naar het Lustrumfeest moeten gaan. Benjamin wijst er nog eens op, dat iedereen moet zeggen of hij/zij 
ook 's middags komt en wat hij/zij wil eten. Luana vraagt ook nog of de stempel al gevonden is. Dit is helaas niet 
het geval.
Ben vraagt of er wat aan de hoeveelheid spam te doen is die hij via de ACCIE binnenkrijg. Dit is volgens Roy niet 
het geval. De excursie naar de suikerfabriek zal op 18 november plaatsvinden. De ALV zegt dat dit niet gaat, want 
dan is het Lustrum van de OHB. Er zal dus een andere datum geprikt worden. 
Henri wil de leden nogmaals vragen om de €15, voor het Lustrum z.s.m. over te maken en aan de contributie te 
denken. Hij wil ook het oude bestuur bedanken. 

11. Uitdelen attenties

Aangezien de stempel van de vereniging momenteel niet gevonden kan worden, zullen de attenties voor de 
nieuwe leden tijdens de volgende ALV uitgedeeld worden. Mechelke en Rob krijgen een pen met inscriptie uit 
handen van de voorzitter.

12. Sluiting

23:00 Voorzitter Henri sluit de vergadering
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